

## **Редакционная коллегия**

Председатель – доктор технических наук, доцент **Зыбина Ольга Александровна**, заместитель начальника Санкт-Петербургского университета ГПС МЧС России по научной работе;

Заместитель председателя – кандидат технических наук, доцент полковник внутренней службы **Онов Виталий Александрович**, начальник центра организации научно-исследовательской и редакционной деятельности Санкт-Петербургского университета ГПС МЧС России.

### **Члены редакционной коллегии:**

кандидат технических наук, доцент подполковник внутренней службы **Турсенев Сергей Александрович**, начальник отдела планирования, организации и координации научных исследований центра организации научно-исследовательской и редакционной деятельности Санкт-Петербургского университета ГПС МЧС России;

доктор технических наук, доцент **Терёхин Сергей Николаевич**, профессор кафедры пожарной безопасности зданий и автоматизированных систем пожаротушения Санкт-Петербургского университета ГПС МЧС России;

доктор педагогических наук, профессор **Лобжа Михаил Тимофеевич**, профессор кафедры «Физическая культура» Петербургский государственный университет путей сообщения Императора Александра I;

доктор медицинских наук, профессор **Евдокимов Владимир Иванович**, главный научный сотрудник Всероссийского центра экстренной и радиационной медицины им. А.М. Никифорова МЧС России;

доктор технических наук, кандидат химических наук, профессор **Ложкина Ольга Владимировна**, профессор кафедры физико-химических основ процессов горения и тушения Санкт-Петербургского университета ГПС МЧС России.

### **Секретарь коллегии:**

кандидат технических наук, доцент **Максимов Александр Викторович**, заместитель начальника кафедры прикладной математики и информационных технологий Санкт-Петербургского университета ГПС МЧС России.

## **Editorial collegium**

Chairman – Doctor of Technical Sciences, Associate Professor **Zybina Olga Alexandrovna**, Deputy Head of the Saint-Petersburg University of EMERCOM of Russia for Scientific Work;

Deputy Chairman – Candidate of Technical Sciences, Associate Professor, Colonel of the Internal Service **Onov Vitaly Alexandrovich**, Head of the Center for the Organization of Research and Editorial Activities of the St. Petersburg University of EMERCOM of Russia.

### **Members of the Editorial collegium:**

Candidate of Technical Sciences, Associate Professor, Lieutenant Colonel of the Internal Service **Tursenev Sergey Alexandrovich**, Head of the Department of Planning, Organization and Coordination of Scientific Research of the Center for the Organization of Research and Editorial Activities of the Saint-Petersburg University of EMERCOM of Russia;

Doctor of Technical Sciences, Associate Professor **Terekhin Sergey Nikolaevich**, Professor of the Department of Fire Safety of Buildings and Automated Fire Extinguishing Systems of Saint-Petersburg University of EMERCOM of Russia;

Doctor of Pedagogical Sciences, Professor **Lobzha Mikhail Timofeevich**, Professor of the Department «Physical Culture» Saint-Petersburg State University of Railways of Emperor Alexander I;

Doctor of Medical Sciences, Professor **Evdokimov Vladimir Ivanovich**, Chief Researcher of the All-Russian Center for Emergency and Radiation Medicine named after A.M. Nikiforov of EMERCOM of Russia;

Doctor of Technical Sciences, Candidate of Chemical Sciences, Professor **Lozhkina Olga Vladimirovna**, Professor of the Department of Physico-Chemical Foundations of Gorenje and Extinguishing Processes of the Saint-Petersburg University of EMERCOM of Russia.

### **Secretary collegium:**

Candidate of Technical Sciences, Associate Professor **Maksimov Alexander Viktorovich**, Deputy Head of the Department of Applied Mathematics and Information Technologies of Saint-Petersburg University of EMERCOM of Russia.